
Van: Maarten Everling   

Verzonden: vrijdag 18 oktober 2019 8:07 

Aan: STATENGRIFFIE  

Onderwerp: BS Mondelinge vragen Ondermijnende criminaliteit 

 

Beste Griffie, 

 

Gezien de berichtgeving over de omvang van de ondermijnende criminaliteit in het Brabantse 

buitengebied wil ik tijdens het vragenhalfuurtje in de PS vergadering van 25 oktober hier de 

volgende vragen over stellen: 

 

1. We hebben een kersverse gedeputeerde Veiligheid, wat is precies zijn rol in deze en wat 

zijn zijn verantwoordelijkheden en wat zijn die van de commissaris? Uit hoofde van zijn 

functie heeft hij bepaalde bevoegdheden. Graag helderheid hierover. 

2. Wat is volgens het college haar rol en verantwoordelijkheid in de aanpak van ondermijnen 

de criminaliteit? 

3. Waarom is volgens het college de meldingsbereidheid zo laag en wat gaat zij er aan doen 

om boeren - en andere bewoners en gebruikers van het buitengebied - het vertrouwen te geven 

dat melden wérkt? 

4. Welke andere concrete stappen gaat het college nemen om de veiligheid in het buitengebied 

te vergroten? 

5. De landelijke politiek heeft keer op keer bezuinigd op de politie. De gevolgen voor Brabant 

merken we steeds beter. Is het geen tijd dat de provincie zich keihard uitspreekt tegen deze 

beweging en bij de regering aan gaat dringen op een forse investering in de politie, onder 

andere om deze ondermijnende criminaliteit eens echt aan te pakken? Is het college bereid om 

dat te doen? Zo ja, kunt u PS dan daarover informeren? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groeten, 

Maarten Everling 
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